

ONE introduces new KRX service offering direct connection to Vladivostok and Vostochny



Ocean Network Express (ONE) is pleased to announce a new shuttle service connecting two Far East Russian ports, Vladivostok and Vostochny to/from Pusan, South Korea. The new Korea Russia Express (KRX) service has been developed to strengthen the connection between Russia and Asia, enhancing connectivity from Russia to the rest of the world through ONE's global network.

Maiden Voyage at Pusan will be CONTSHIP ERA V.001E (ETA Pusan Sep 14 2020)

KRX Port Rotation

Pusan – Vladivostok – Vostochny – Pusan

Service	PUSAN		POD	
	ETA	ETD	VLADIVOSTOK	VOSTOCHNY
KRX	MON	TUE	THU	SAT
First sailing	Sep 14 th	Sep 15 th	Sep 17 th	Sep 19 th

*Transit Time and Origin Operation Timeline are subject to change without prior notice.

For Hong Kong and South China, transshipment can be offered by **AX1/ PN3/ KHX/ AX2** service from Pusan to Vladivostok and Vostochny.

Service Schedule

Service	HONG KONG				YANTIAN				PUSAN
AX1	SI Cutoff	VGM Closing	CY Cutoff	ETD	SI Cutoff	VGM Closing	CY Cutoff	ETD	ETA
	FRI 12:00	THU 09:00	THU 09:00	FRI	SAT 12:00	THU 12:00	THU 12:00	SAT	SAT

Service	HONG KONG				YANTIAN				PUSAN
PN3	SI Cutoff	VGM Closing	CY Cutoff	ETD	SI Cutoff	VGM Closing	CY Cutoff	ETD	ETA
	MON 11:00	SAT 17:00	SAT 17:00	MON	MON 12:00	SUN 12:00	SUN 12:00	TUE	SUN

Service	SHEKOU				PUSAN
KHX	SI Cutoff	VGM Closing	CY Cutoff	ETD	ETA
	FRI 12:00	FRI 12:00	FRI 12:00	SUN	FRI

Service	XIAMEN				PUSAN
AX2	SI Cutoff	VGM Closing	CY Cutoff	ETD	ETA
	FRI 17:00	FRI 12:00	FRI 12:00	SUN	SUN

For more information, please scan the following QR code or contact your local ONE sales representative(s).



Schedule



Contact us

Many thanks for your support to ONE.

*Transit Time and Origin Operation Timeline are subject to change without prior notice.

ONE 推出全新亚洲至俄远东直航服务



海洋网联船务（Ocean Network Express，简称 ONE）日前宣布，将推出全新的连接釜山至俄罗斯远东港口符拉迪沃斯托克(Vladivostok)和东方港(Vostochny)的 KRX 航线服务。此次新航线将加强俄罗斯与亚洲的联系，并通过 ONE 的服务网络连接全球各地，为客户提供优质、可靠、高效的服务。

KRX 航线首航日期：CONTSHIP ERA V.001E 2020 年 9 月 14 日

靠港顺序

Pusan 釜山 – Vladivostok 符拉迪沃斯托克 – Vostochny 东方港 – Pusan 釜山

航线	釜山		卸货港	
	到港时间	离港时间	符拉迪沃斯托克	东方港
KRX	周一	周二	周四	周六
首航	9月14日	9月15日	9月17日	9月19日

*船期及起运港操作时间可能会有调整，恕不作另行通知。

香港及华南地区可以通过 AX1/ PN3/ KHX/ AX2 服务以转运方式到釜山再连系符拉迪沃斯托克 (Vladivostok) 和沃斯托奇尼 (Vostochny) 。

服务时间表

航线	香港				盐田				釜山
AX1	截提单	截重量申报	截进场	离港时间	截提单	截重量申报	截进场	离港时间	到港时间
	周五 12:00	周四 09:00	周四 09:00	周五	周六 12:00	周四 12:00	周四 12:00	周六	周六

航线	香港				盐田				釜山
PN3	截提单	截重量申报	截进场	离港时间	截提单	截重量申报	截进场	离港时间	到港时间
	周一 11:00	周六 17:00	周六 17:00	周一	周一 12:00	周日 12:00	周日 12:00	周二	周日

航线	蛇口				釜山
KHX	截提单	截重量申报	截进场	离港时间	到港时间
	周五 12:00	周五 12:00	周五 12:00	周日	周五

航线	厦门				釜山
AX2	截提单	截重量申报	截进场	离港时间	到港时间
	周五 17:00	周五 12:00	周五 12:00	周日	周日

有关 KRX 的更多信息，请扫描以下二维码，或联系当地的 ONE 销售代表。



船期表



联系我们

感谢您对 ONE 一直以来的支持。

*船期及起运港操作时间可能会有调整，恕不作另行通知。